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Zápis z jednání Školské rady při Základní škole a Mateřské škole Vranovice, konaného  
13. 2. 2023 v Základní škole a Mateřské škole Vranovice  

  
Přítomni: Mgr. Renata Karpíšková, Mgr. Petra Stejskalová, Mgr. Jitka Klimešová, Bc. Šárka 

Novotná, Mgr. Veronika Sedláček Rychtová 
Hosté: Mgr. Blanka Sanytrová  
Omluveni: Mgr. Romana Nečasová, Ing. Hana Krejčí, Martin Malenovský, Mgr. Oldřich 

Vybíral 

Program jednání: 
1. Svolání Školské rady   
2. Volba předsedy/předsedkyně Školské rady   
3. Schválení Jednacího řádu Školské rady 
4. Různé 
 

Průběh jednání: 

1. Svolání Školské rady 
Schůzi svolala a zahájila ředitelka školy Mgr. Blanka Sanytrová. Jako program přednesla 

volbu předsedy/předsedkyně Školské rady a schválení Jednacího řádu Školské rady. 
 
2. Volba předsedy/předsedkyně Školské rady 
Mgr. Jitka Klimešová navrhla jako předsedkyni Mgr. Veroniku Sedláček Rychtovou, která 

návrh přijala. 
Usnesení č. 1 
Školská rada schvaluje jako předsedkyni Školské rady Mgr. Veroniku Sedláček Rychtovou. 
Hlasování pro-proti-zdržel se: 5-0-0 
 
3. Schválení Jednacího řádu Školské rady 
Paní ředitelka Mgr. Blanka Sanytrová předložila Školské radě návrh Jednacího řadu. Rada 

Jednací řád prostudovala a připomínkovala jednotlivé pravomoce spadající do její 

kompetence.  
Usnesení č. 2 
Školská rada schválila Jednací řád Školské rady při Základní škole a Mateřské škole 

Vranovice, p. o., Masarykova 178, Vranovice, ze dne 13. 2. 2023. 
Hlasování pro-proti-zdržel se: 5-0-0 
 
4. Různé 
Následoval prostor pro diskusi.  

 

4.1. Konec smlouvy společnosti Primirest. 
Mgr. Renata Karpíšková informovala Školskou radu a ředitelku školy, že společnosti 

Primirest, která zajišťuje školní stravování pro Základní školu a Mateřskou školu Vranovice, 

bude končit smlouva. Přednesla návrh, zda by se smlouva společnosti Primirest 

neprodlužovala a zda by nebylo pro školu či zřizovatele školy zajímavé provozovat vlastní 

školní jídelnu. 
 

Ředitelka školy vzala informaci na vědomí. 
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4.2. Velké přestávky (15. min.) na budově Floriánek 
Mgr. Veronika Sedláček Rychtová v zastoupení rodičů, kteří se na ni obrátili, přednesla 

návrh, zda by děti za vhodného počasí mohly trávit velké přestávky na školní zahradě.  
 
Ředitelka školy vzala návrh na vědomí. Zároveň uvedla, že budova na Floriánku má venkovní 

učebnu, která bude využívána pro venkovní výuku za vhodného počasí. 
 
4.3. Zpětná vazba k výuce Mgr. Šárky Berkové 
Mgr. Veronika Sedláček Rychtová se zajímala o zpětnou vazbu k výuce nové paní učitelky  

Mgr. Šárky Berkové. 

Ředitelka školy informovala, že u paní učitelky byla na hospitaci a neměla k výuce paní 

učitelky žádné připomínky. 

4.4. Možné otevření logopedické třídy 
Paní ředitelka informovala o záměru otevřít pod Základní školou a Mateřskou školou 

Vranovice logopedickou třídu. Lze ji otevřít pro určitý počet dětí s přiznaným třetím stupněm 

podpůrných opatření (PO3). 

 

4.5.      Další setkání Školské rady 
Předsedkyně Školské rady bude včas informovat ostatní členy o termínu další schůze.  

 

 

Ve Vranovicích, 13. 2. 2023  

Zapsala: Mrg. Veronika Sedláček Rychtová – předsedkyně Školské rady 
 

 

 
 
 

 

 

 

 


